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 Valdes sēdes  

PROTOKOLS 

Rīgā 

27.02.2023 Nr. 1.4/23-VS-15 

Sēdes sākums: 18:38 

Sēdi vada: Eva Borska (Latvijas Universitātes Studentu padomes (turpmāk - LU SP) 

Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

 

Sēdē piedalās:  

Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Ronalds Turnis (LU SP Priekšsēdētājas vietnieks) 

Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja) 

Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs) 

Evelīna Elva Sirmā (LU SP Kultūras un sporta virziena vadītāja) 

Artūrs Danga (LU SP Starptautiskā virziena vadītājs) 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs) 

Veronika Vagotiņa-Vagule (LU SP Vides, ilgtspējas un attīstības virziena vadītāja) 

 

Biroja darbinieki: 

Lāsma Līga Reisa (LU SP Grafiskā dizainere) 

Undīne Kate Finka (LU SP Koordinētāja sabiedrisko attiecību jautājumos) 

Rūdolfs Jānis Zabolockis (LU SP Koordinētājs zinātnes jautājumos) 

Agris Ratniks (LU SP Konsultants juridiskajos jautājumos) 

Līga Runčis (LU SP Koordinētāja sponsoru piesaistes jautājumos) 
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Darba kārtība 

1. Saņemtie iesniegumi 

2. Darba kārtības apstiprināšana 

3. Atskaites 

4. Iesnieguma par Personīgo līdzekļu atmaksu E. Kiršteinei izskatīšana 

5. Iesnieguma par Personīgo līdzekļu atmaksu E. Kiršteinei izskatīšana 

6. Iesnieguma par Personīgo līdzekļu atmaksu E. Kiršteinei izskatīšana 

7. Nomenklatūras apstiprināšana 

8. Kongresmeņu vietu izsludināšana 

9. Kopsapulces izsludināšana 

10. Virzienu sēžu protokolu apstiprināšana 

11. LSA Domnieku kolēģijas vadītāja iecelšana 

12. Newsletter 

13. Uni-Life sadarbības piedāvājums 

14. Studentu pieturas apmeklējums 

15. Senāta un vadības aktualitātes 

16. LSA un Nacionāla līmeņa aktualitātes 

17. FSP un SSK aktualitātes 

18. NNDP 

19. Iknedēļas e-pasti 

20. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. Saņemtie iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ Iesniegums no R. Turņa par atkāpšanos no revīzijas komisijas; 

⎯ Iesniegums no BVEF SP par jauna LU SP Biedra ievēlēšanu; 

⎯ Iesniegums no E. Kiršteines par personīgo līdzekļu atmaksu. 

2. Darba kārtības apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Saņemtie iesniegumi 

2. Darba kārtības apstiprināšana 

3. Atskaites 
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4. Iesnieguma par Personīgo līdzekļu atmaksu E. 

Kiršteinei izskatīšana 

5. Iesnieguma par Personīgo līdzekļu atmaksu E. 

Kiršteinei izskatīšana 

6. Iesnieguma par Personīgo līdzekļu atmaksu E. 

Kiršteinei izskatīšana 

7. Nomenklatūras apstiprināšana 

8. Kongresmeņu vietu izsludināšana 

9. Kopsapulces izsludināšana 

10. Virzienu sēžu protokolu apstiprināšana 

11. LSA Domnieku kolēģijas vadītāja iecelšana 

12. Newsletter 

13. Uni-Life sadarbības piedāvājums 

14. Studentu pieturas apmeklējums 

15. Senāta un vadības aktualitātes 

16. LSA un Nacionāla līmeņa aktualitātes 

17. FSP un SSK aktualitātes 

18. NNDP 

19. Iknedēļas e-pasti 

20. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

8  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. Atskaites 

E. Borska: Aicinu katru no valdes locekļiem un biroja darbiniekiem atskaitīties par 

pagājušajā nedēļā izdarīto. 

E. Borska dod vārdu R. J. Zabolockim. 

R. J. Zabolockis: Piedalījos LU SP Kopsapulcē un tās biedra statusa iegūšana, veicu 

LUniverss sagatavošanās darbi, darbojos pie LU ĶFI Zinātnes pulciņa idejas sagatavošanas, 

šobrīd plānotais norises laiks 22. marts. 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 
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A. Danga: Iesaistījos Ukrainas palīdzībai veltītā pasākuma organizēšanā, pārstāvēju LU FIT 

FORTHEM konferencē un darbojos pie STA viesnīcu pārskata. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Sazvanījos ar Absolventu klubu par studiju modernizāciju, piedalījos Senatoru 

kolēģijas sēde par studiju modernizāciju, vadīju studiju modernizācijas DG un veicu tajā 

noteiktos darbus. 

E. Borska dod vārdu L. Runčis. 

L. Runčis: Sazinājos ar Gada balvas sponsoriem, veidoju sadarbību ar Pepsi centru un 

vienojos par nosacījumiem, kā arī izveidoju Google Sheet, lai sekotu FSP sadarbībām ar 

Pepsi centru. 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Sociālos tīklos ievietoju atskata postu no tīklu pīšanas pasākuma, publicēju 

Sociālās programmas rezultātus mājaslapā, sagatavoju tekstu LU SP Gada balvas Facebook 

event. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Vadīju Gada balvas darba grupu un sekoju veicamajiem darbiem, Sazinājos ar 

LU Sportu par Rimi maratona kontaktu savadīšanu, veicu iesniegumu reģistrēšanau. 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Darbojos pie studiju modernizācijas, darbojos pie SSK Nolikuma grozījumiem un 

apmeklēju LSA domnieku kolēģijas sēdi, kā arī LSA Domes sēdi. 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: Tiku ievēlēts par IKV Vadītāju, sāku darboties pie UR iesniegumiem, darbojos 

pie Gada balvas lapas. 

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Apmeklēju Stratēģisko semināru, darbojos pie studiju modernizācijas un veicu 

vides iekārtošanu darbam. 

E. Borska dod vārdu L. L. Reisai. 

L. L. Reisa: Apmeklēju Stratēģisko semināru, darbojos pie LU SP Logo un fontu 

aktualizācijas. 

E. Borska dod vārdu V. Vagotiņai-Vagulei. 

V. Vagotiņa-Vagule: Apmeklēju Stratēģisko semināru, sagatavoju Asniņa aptaujas un 

nosūtīju to. 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Veicu Sociālās programmas noslēgšanu un arī rezultātu izziņošanu, Vadīju 

Ukrainas piemiņas pasākumu, rīkoju Studentijas Mentoru programmas darba grupu. 

E. Borska: Darbojos pie studiju modernizācijas, iesaistījos ar to saistītajās darba grupās, 

sazinājos ar Absolventu klubu par to, kā arī sazinājos ar Kvalitātes novērtēšanas komisiju. 
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4. Iesnieguma par Personīgo līdzekļu atmaksu E. Kiršteinei 

izskatīšana  

E. Borska: Nepieciešams izskatīt iesniegumu par Personīgo līdzekļu atmaksu E. Kiršteinei no 

Absolventu kluba tikšanās, atmaksājamā summa 80,48 eiro. Apskatot dokumentus netiek 

konstatētas neprecizitātes. Aicinu balsot par apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

8  0  0 

Lēmums: Apstiprināt iesniegumu par Personīgo līdzekļu atmaksu. 

5. Iesnieguma par Personīgo līdzekļu atmaksu E. Kiršteinei 

izskatīšana 

E. Borska: Nepieciešams izskatīt iesniegumu par Personīgo līdzekļu atmaksu E. Kiršteinei no 

Ukrainas piemiņas pasākuma, atmaksājamā summa 11,00 eiro. Apskatot dokumentus tiek 

konstatētas neprecizitātes. Aicinu E. Kiršteini iziet cauri sagatavotajiem dokumentiem un 

novērst tās pirms atkārtotas iesniegšanas. 

6. Iesnieguma par Personīgo līdzekļu atmaksu E. Kiršteinei 

izskatīšana 

E. Borska: Nepieciešams izskatīt iesniegumu par Personīgo līdzekļu atmaksu E. Kiršteinei, 

atmaksājamā summa 16,38 eiro. Apskatot dokumentus tiek konstatētas neprecizitātes. Aicinu 

E. Kiršteini iziet cauri sagatavotajiem dokumentiem un novērst tās pirms atkārtotas 

iesniegšanas.  

7. Nomenklatūras apstiprināšana 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Būtu vēlams atjaunot nomenklatūras sistēmu pievienojot tiem gadu, lai nerastos 

neskaidras situācijas par pagājušā un šī gada dokumentiem. Pievienots arī Brīvprātīgā darba 

līgums biroja darbiniekiem.  

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Ierosinu veikt izmaiņas nomenklatūrā 1.8. Ienākošā korespondence (ienākošie 

dokumenti) saīsinājuma nomaiņu no 1.8/23-ID uz 1.8/23-IeK un 1.9. Izejošā korespondence 

(izsūtītie dokumenti) saīsinājuma nomaiņu no 1.8/23-IK uz 1.9/23-IzK 

E. Borska: Ierosinu veikt izmaiņas nomenklatūrā, veikt 1.16 Brīvprātīgā darba līgumi valdes 

locekļiem, 1.17 Brīvprātīgā darba līgumi biroja darbiniekiem, 1.18 Brīvprātīgā darba līgumi 

projektu vadītājiem, 1.19 Brīvprātīgā darba līgumi dienesta viesnīcu vecākajiem, 1.21 

Brīvprātīgā darba līgumi valdes locekļu vietniekiem punktu svītrošanu un ieviest jaunu 
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punktu kas tos visus apvieno vienā 1.16 Brīvprātīgā darba līgumi un izveidot tā saīsinājumu  

1.16/23-BDL 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Ierosinu arī veikt izmaiņas 2.4 Kultūras un sporta virziena protokoli un 

protokolu pielikumi saīsinājumā uz 2.4/23-KSV. 

E. Borska: Ierosinu svītrot 2.6 punktu LU Senāta Senatoru kolēģijas dokumenti un 

iesniegumi, kā arī 2.10. Projektu virziena sēžu protokoli un protokolu pielikumi un 2.12. 

Iekšējā komunikācijas virziena sēžu protokoli un protokolu pielikumi. Un ieviest jaunu 

punktu 2.10 Vides ilgtspējas un attīstības virziena sēžu protokoli un protokolu pielikumi 

2.10/23-VIA. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Ierosinu ieviest punktu 2.14 Zinātnes virziena sēžu protokoli un protokolu 

pielikumi ar saīsinājumu 2.14/23-ZV 

E. Borska: Aicinu izskatīt veiktos labojumus un apskatīt vai ir nepieciešami vēl kādi līdz 

nākamajai valdes sēdei. 

8. Kongresmeņu vietu izsludināšana 

E. Borska: Ierosinu izsludināt pieteikšanos uz LSA Kongresa LU SP kongresmeņu vietām no 

1. marta līdz 12. marta 23.59. Lūdzu L. Reisai un U. K. Finkai sagatavot nepieciešamos 

materiālus sociālajiem tīkliem un mājas lapai. Aicinu balsot par šiem laikiem. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

8  0  0 

Lēmums: Apstiprināt pieteikšanos uz LSA Kongresa LU SP kongresmeņu vietām no 1. 

marta līdz 12. marta 23.59. 

9. Kopsapulces izsludināšana 

E. Borska: Ierosinu noteikt Kopsapulces norises datumu 15. marts. Nepieciešams vienoties 

par Kopsapulces norises vietu, piedāvāju divus variantus - Senāta zāle Raiņa bulvāra ēkā vai 

Akadēmiskais centrs Jelgavas ielā.  

E. Borska: Aicinu D. Ulmani noskaidrot par telpu pieejamību Akadēmiskajā centrā 15. Marta 

vakarā un atkarībā no tā vienosimies par telpu.  

E. Borska: Tālāk nepieciešams izskatīt Kopsapulces darba kārtību, piedāvāju sekojošo darba 

kārtību:  

1. I. Muižnieka informatīvs ziņojums par konsolidāciju; 

2. Revīzijas komisijas vēlēšanas; 
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3. LSA kongresmeņu vēlēšanas; 

4. Pārstāvja „LU Sports“ vēlēšanas; 

5. Akadēmiskā centra attīstības programmas pārstāvja vēlēšanas; 

6. LU SP Domnieku LSA vēlēšanas; 

7. Pārstāvja LU Kultūras centrā vēlēšanas; 

8. Pārstāvja LU Bibliotēku padomē vēlēšanas; 

9. LU Akadēmiskās ētikas komisijas pārstāvju vēlēšanas; 

10. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas; 

11. Studējošo senatoru vēlēšanas; 

12. Aktualitātes; 

13. LU SP Valdes atskaite. 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Aicinu pievienot punktu par Starptautisko studentu kolēģijas nolikuma 

grozījumiem.  

E. Borska: Piedāvāju šo kā Kopsapulces darba kārtības gala versiju: 

1. I. Muižnieka informatīvs ziņojums par konsolidāciju; 

2. Revīzijas komisijas vēlēšanas; 

3. LSA kongresmeņu vēlēšanas; 

4. Pārstāvja „LU Sports“ vēlēšanas; 

5. Akadēmiskā centra attīstības programmas pārstāvja vēlēšanas; 

6. LU SP Domnieku LSA vēlēšanas; 

7. Pārstāvja LU Kultūras centrā vēlēšanas; 

8. Pārstāvja LU Bibliotēku padomē vēlēšanas; 

9. LU Akadēmiskās ētikas komisijas pārstāvju vēlēšanas; 

10. Starptautisko studentu kolēģijas nolikuma grozījumi; 

11. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas; 

12. Studējošo senatoru vēlēšanas; 

13. Aktualitātes; 

14. LU SP Valdes atskaite. 

Balsojuma rezultāti par Kopsapulces norisi 15. martā plkst. 18:45 Akadēmiskajā 

centrā. 
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PAR  PRET  ATTURAS 

8  0  0 

Lēmums: Apstiprināt LU SP Kopsapulces norisi 15. Martā plkst. 18:45 Akadēmiskajā 

centrā. 

10. Virzienu sēžu protokolu apstiprināšana 

E. Borska: Ir iesniegti protokoli no #1 Akadēmiskā virziena sēdes, #1 Kultūras un sporta 

virziena sēdes, #1 Sociālā virziena sēdes un #2 FSP Vadītāju un vietnieku sēdes. Caurskatot 

tos, tiek konstatētas iespējamas neprecizitātes #2 FSP Vadītāju un vietnieku sēdes protokolā, 

kuras pirms tā apstiprināšanās būtu jāprecizē. 

Balsojuma rezultāti par protokolu no #1 Akadēmiskā virziena sēdes, #1 Kultūras un 

sporta virziena sēdes un #1 Sociālā virziena sēdes apstiprināšanu. 

PAR  PRET  ATTURAS 

8  0  0 

Lēmums: Apstiprināt protokolus no #1 Akadēmiskā virziena sēdes, #1 Kultūras un 

sporta virziena sēdes un #1 Sociālā virziena sēdes. 

11. LSA Domnieku kolēģijas vadītāja iecelšana 

E. Borska informē, ka pirms aptuveni 2 mēnešiem tika apstiprināts jauns LSA Domnieku 

kolēģijas nolikums, kas paredz, ka Domnieku kolēģijas vadītājam nav obligāti jābūt LU SP 

Valdes locekļiem un ka tas var būt studējošais, kas tiek iecelts ar LU SP Valdes lēmumu. 

Domnieku kolēģijas aizvadītajā sēdē tika nonākts pie lēmuma, ka par vadītāju varētu iecelt 

Līgu Rudzāni. 

E. Borska: Aicina balsot par Līgas Rudzānes iecelšanu par LSA Domnieku kolēģijas vadītāju. 

Balsojuma rezultāti par Līgas Rudzānes iecelšanu par LSA Domnieku kolēģijas 

vadītāju. 

PAR  PRET  ATTURAS 

8  0  0 

Lēmums: Apstiprināt Līgas Rudzānes iecelšanu par LSA Domnieku kolēģijas vadītāju. 

12. Newsletter 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka informē par Newsletter, ka plānotais izsūtīšanas datums ir 6. marts. Būtu vēlams 

līdz 3. marta 23:59 aizpildīt to. Informē arī, ka no šī mēneša tiks iekļautas arī Zinātnes 

aktualitātes.  
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E. Borska dod vārdu R. J. Zabolockim. 

R. J. Zabolockis: Ierosinu pievienot arī aktualitātes Juridiskajos jautājumos. 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Atbalstu šādu ideju. 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Līdz publicēšanai tad nepieciešams padomāt, kā pareizāk nosaukt šo sadaļu. 

E. Borska: Aicinu izteikt pārējiem komentārus, ieteikumus, jautājumus, ja tādi ir.  

Jautājumu nav. 

E. Borska: Tā kā jautājumu vai komentāru nav, tad varam doties pie nākamā punkta. 

13. Uni-Life sadarbības piedāvājums 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga informē, ka Uni-Life ir start-up no Nīderlandes, kas radījuši aplikāciju, kas ļauj 

studentiem gan vietējiem, gan starptautiskajiem uzzināt par aktualitātēm un pasākumiem. 

Aplikācijā informāciju par to ievieto attiecīgās organizācijas kā studentu padomes, 

apvienības u. tml. Saņemts arī piedāvājums par izmaksām, un tajā paredzēti trīs atšķirīgi 

piedāvājumi. A. Danga dalās arī pieredzē, ka līdzīgas aplikācijas ir bijušas citās 

universitātēs, kur viņš ir devies apmaiņas braucienos un uzskata, ka tas ir bijis ļoti noderīgi. 

A. Danga: Būtu nepieciešams saprast LU SP Valdes viedokli, vai šis ir kaut kas, kas mums 

varētu interesēt un vai ir vērts par to diskutēt ar LU Vadību un komunikācijas departamentu.  

E. Borska: Idejas līmenī šis izskatās labi, tomēr būtu vērts saprast LU Vadības un 

Komunikācijas departamenta, Studiju servisa viedokli u.c. potenciāli iesaistītajām pusēm, jo 

šai aplikācijai būtu jēga, ja to veidotu visi kopīgi. Aicinu A. Dangu sazināties ar LU Vadību 

un attiecīgajiem departamentiem pirms pieņemam tālāku lēmumu. 

14. Studentu pieturas apmeklējums 

E. Borska: Informēju, ka ir sarunāts ar Studentu pieturu, ka nākamajā nedēļā LU SP pārstāvji 

varētu piedalīties raidījumā un informēt klausītājus par Studiju modernizāciju un LU SP 

dzimšanas dienu. Nepieciešams vienoties par pārstāvjiem, kas varētu doties. E. Borska izsaka 

piedāvājumu, ka šie pārstāvji varētu būt E. E. Sirmā un R. Turnis. 

E. E. Sirmā un R. Turnis apliecina, ka piedāvātajā laikā tiek un var piedalīties. 

E. Borska: Ir arī bijusi izteikta ideja, ka visa LU SP Valde un birojs varētu doties un 

piedalīties Studentu pieturā. Vēlos dzirdēt Jūsu viedokļus. 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Ideja ir laba, nepieciešams precizēt formātu, jo visiem vienā laikā nebūtu jēgas, 

tomēr, ja sadalītu pa blokiem, tas varētu būt ļoti vērtīgi. 
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E. Borska: Tā kā šobrīd piekrītat tādai idejai, tad sazināšos ar Studentu pieturas pārstāvjiem 

par idejas precizēšanu. 

15. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par aktualitātēm – turpinās diskusijas par MK noteikumiem par 

akadēmiskā personāla atalgojumu, tiek diskutēts par Medicīnas fakultātes problēmām par 

budžeta vietu sadalījumu medicīnas māsām, tās ir piešķirtas vairāk nekā LU ir spējīgs 

apmācīt, un IZM piedāvā šīs vietas vēl palielināt, ko LU nav spējīgs paveikt un no IZM puses 

nav piekrišanas šīs vietas pārdalīt uz citām Medicīnas fakultātes programmām. Izstrādā 

jaunus noteikumus par skaidras naudas iekasēšanu. Tiek diskutēti plāni par LU 

infrastruktūras atjaunošanu, kurām ēkām tas ir nepieciešams un kādā mērogā. Diskutēja arī 

par konsolidāciju, vienošanos par Banku augstskolas integrāciju. Tika arī minēts, ka trīs 

fakultātēs (HZF, SZF, VFF) dekāniem beidzas ievēlēšanas termiņš un drīzumā sāksies 

plašākas diskusijas par to.  

16. LSA un Nacionāla līmeņa aktualitātes 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks informē par aktualitātēm. 25.02. Norisinājās LSA Domes sēde, tajā tika nolemts 

par biedra naudas likmes atjaunošana, kas tagad ir 1,60 eiro par katru studentu. Tika 

apstiprināts Stratēģijas padomes nolikums. Tika diskutēts LSA budžets, šobrīd tiek virzīts 

budžeta projekts ar 18000 eiro deficītu, kas nozīmē, ka LSA varētu draudēt bankrots šī gada 

laikā, ja netiek pārskatīts jautājums par RTU biedra naudas iekļaušanu budžetā. Tuvākajā 

laikā tiks sasaukta Domnieku kolēģijas darba grupa, kur diskutēs par šo jautājumu, kā arī 

pirms kongresa, kad tiks apstiprināts budžets, būs LSA darba grupa par šo jautājumu. Tika 

pacelts arī jautājums par to, ka pēc konsolidācijas pievienotās universitātes saglabā savu 

nosaukumu, tika lūgta mūsu nostāja šajā jautājumā. Ir arī jaunumi no LSA tikšanās ar Rīgas 

domes deputātiem par sabiedriskā transporta atlaides atjaunošanu iepriekšējā vai līdzvērtīgā 

apmērā, tomēr pie pozitīvas atbildes neizdevās nonākt un turpināsies darbs pie tā. 

E. Borska: Papildinu, ka sazinājos ar LSA par finansējuma nepietiekamību augstākajai 

izglītībai, un noskaidroju, ka LSA gatavo atzinumu MK grozījumiem. Būtu vērts LU SP 

ietvaros saprast arī mūsu iespējas šajā jautājumā. 

E. Borska dod vārdu L. Reisai. 

L. Reisa: Piedāvāju, kā variantu sazināties ar LIZDA par to, jo viņiem arī jāpārstāv gan 

akadēmiskais personāls, gan studenti, kas esam mēs, tomēr šo jautājumu ir nepieciešams 

risināt diezgan steidzami un ierosinu atsevišķi satikties, lai mēs varētu to izdiskutēt plašāk. 

17. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga informē par SSK aktualitātēm Problēmas ir SSK ar sēžu apmeklējumu, pieklājību 

vienam pret otru, ļoti nepieciešams aizvadīt stratēģisko semināru par šiem jautājumiem. No 

pozitīvā SSK bija aktīvi apmeklējuši Ukrainas pasākums. Ir sākts darbs par plakātu 

izvietošanu. 
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E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā informē par FSP aktualitātēm.  BVEF SP ir ievēlējusi jaunu LU SP biedru, tiek 

sākta Pavasara balles organizēšana (FMOF, ĶF, BF, MF un PPMF), otrdien 28.02 

norisinās starptautiskā virziena sēde SZF. 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis informē par vēl citām FSP aktualitātēm. DF un SZF veic aptauju par kursa 

vecāko sistēmu. FSP nepieciešams aizpildīt sponsoru Google Sheets, kā arī darboties pie 

tehniskā nodrošinājuma tehniskās specifikācijas sagatavošanas. 

18. NNDP 

E. Borska: Aicinu katru no valdes locekļiem un biroja darbiniekiem izstāstīt par nākamās 

nedēļas darba plānu. 

E. Borska dod vārdu R. J. Zabolockim. 

R. J. Zabolockis: Izsūtīšu anketu par studentu iesaisti zinātnē, sagatavošu informāciju LU SP 

mājaslapai par zinātni un vakancēm LU un 2022. gada SZK dalībniekiem nosūtīšu 

informāciju par referātu iesniegšanu rakstu krājumam. 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Tiks aizvadīta pirmā starptautiskā virziena sēde, piedalīšos STA vizītē un veikšu 

tās programmas sagatavošanu, vadīšu SSK nolikuma darba grupu. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Vadīšu Studentijas akadēmijas DG, notiks tikšanās ar LU Bibliotēku un 

darbošos pie studiju modernizācijas finalizācijas. 

E. Borska dod vārdu L. Runčis. 

L. Runčis: Turpināšu uzrunāt Gada balvas sponsorus, finalizēšu sadarbības piedāvājumu ar 

Pepsi centru, sagatavošu dokumentu, kurā būs redzami sponsoru apraksti, kā arī sponsoru 

vēlmes par to, ko viņi vēlas, lai mēs publicētu sociālajos tīklos. 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Ievietošo Gada balvas izsludināšanas postus, sagatavošu relīzi par studiju 

modernizāciju, veikšu newsletter izsūtīšanu. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Darbošanās LUniverss organizēšanā, notiks tikšanās ar Firsta direktoru un 

vadīšu Gada balvas DG. 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Vadīšu Normatīvo aktu DG, kā arī DG par SSK nolikumu, sagatavošu 

konceptuālos LU SP Satversmes grozījumus virzīšanai uz kopsapulci 1. lasījumā. 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 
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D. Ulmanis: Aizvadīšu V&V sēdi, atgādināšu un sekošu līdzi tam, lai FSP aizpilda muzikāli 

tehniskā nodrošinājuma tehniskās specifikācijas, iesaistīšos LUniverss organizēšanā. 

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Sagatavošu kongresmeņu pieteikšanās anketu, iepazīšos ar iekšējo vidi, lā arī 

veikšu gatavošanās darbus stratēģijas darbnīcai. 

E. Borska dod vārdu L. L. Reisai. 

L. L. Reisa: Darbošos pie virzienu identitātēm, sagatavošu nepieciešamo Gada balvas PR un 

pabeigšu aktuālos darbus no Click-up. 

E. Borska dod vārdu V. Vagotiņai-Vagulei. 

V. Vagotiņa-Vagule: Sazvanīšos ar Renāru, rīkošu stratēģijas darba grupu, notiks tikšanās par 

Brīvbodi ar Evu K. un Kristu. 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Pabeigšu darbus saistībā ar Ukrainas piemiņas pasākumu, turpināšu darbu pie 

Mentoru programmas, kā arī vadīšu Sociālā virziena sēdi. 

E. Borska: Darbošos pie studiju modernizācijas, iesaistīšos LUniverss norisē.  

19. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot aktuālo informāciju par DG, sēdēm un pasākumiem, kas 

norisināsies nākamajā nedēļā. Šī informācija tiks izsūtīta rīt, lūdzu sagatavot zvanu linkus MS 

Teams kanālos. 

20. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo LU SP valdes sēdi 06.03.2023 plkst. 19:30 Raiņa bulvārī 19 un 

MS Teams platformā. 

E. Borska dod vārdu R. J. Zabolockim. 

R. J. Zabolockis: Ierosinu raitākai sēdes norisei ieviest paredzētos laikus jautājumu diskusiju 

ilgumam. 

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Ierosinu diskutējamos jautājumus pirms sēdēs izrunāt vainu DG formātā, vai arī 

Valdes čatā. 

Plkst. 20:13 sēdes vadītājs pasludina kopsapulci par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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